

Disclosure Regarding Proxy Regulations for Attending General Assembly Meeting for Salik Company (P.J.S.C)	إفصاح توضيحي بشأن ضوابط التوكيل لحضور الجمعية العمومية لشركة سالك (ش.م.ع)
Pursuant to Clauses (1), (2), and (3) of Article (40) of the Chairman of the Authority's Board of Directors' Resolution No. (3/R.M) of 2020 concerning the approval of the Corporate Governance Guide for Public Joint Stock Companies, the Company would like to inform its esteemed shareholders of the following: First: Any shareholder who has the right to attend the General Assembly may appoint a representative to attend on his/her behalf, provided that such representative is not a member of the Board of Directors, an employee of the Company, an employee of a securities brokerage company, or an employee thereof. The appointment must be made pursuant to a specific written proxy expressly granting the proxy holder the right to attend General Assembly meetings and vote on its resolutions. A proxy holder, acting on behalf of a number of shareholders, may not hold in such capacity more than (5%) of the Company's issued share capital. Shareholders lacking legal capacity or with diminished capacity shall be represented by their legal representatives. Second: The shareholder's signature on the proxy referred to above must be duly certified	استنادًا إلى أحكام البنود (1) و(2) و(3) من المادة (40) (من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020م بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة، تود الشركة أن تُحيط السادة المساهمين علمًا بما يلي: أولاً: يجوز لكل مساهم له حق حضور اجتماعات الجمعية العمومية أن ينيب عنه من يختاره، على ألا يكون من أعضاء مجلس الإدارة أو من العاملين بالشركة أو بشركة وساطة في الأوراق المالية أو من العاملين بها. وذلك بموجب توكيل خاص ثابت بالكتابة، يتضمن نصًا صريحًا يخول الوكيل حق حضور اجتماعات الجمعية العمومية والتصويت على قراراتها. ويُشترط ألا يكون الوكيل ممثلًا لعدد من المساهمين حائزًا بهذه الصفة على ما يزيد عن (5%) من رأس مال الشركة المصدر. كما يُمثل ناقصي الأهلية وفاقديها النائبون عنهم قانونًا. ثانيًا: يتعين أن يكون توقيع المساهم الوارد في التوكيل المشار إليه أعلاه معتمدًا لدى إحدى الجهات التالية،

by one of the following authorities. The Company shall take the necessary measures to verify such certification:

- i. A Notary Public.
- ii. A Chamber of Commerce or an Economic Department in the United Arab Emirates.
- iii. A bank or company licensed in the United Arab Emirates, provided that the principal holds an account with such entity.
- iv. A financial market licensed in the United Arab Emirates.
- v. Any other entity licensed to perform attestation services.

Third: The proxy form must include the shareholder's contact details and the contact details of brokerage firm who approved the proxy.

Fourth: This form / proxy / authorization is provided as a guidance template. The principal may issue the proxy in accordance with the limits and authorities deemed appropriate under the applicable law and regulations, provided that the shareholder's signature appearing on the proxy is duly certified by one of the authorities referred to above.

For further information or clarification, please contact: investor.relations@salik.ae

وعلى الشركة اتخاذ الإجراءات اللازمة للتحقق من صحة الاعتماد:

- i. الكاتب العدل.
- ii. غرفة تجارة أو دائرة اقتصادية داخل دولة الإمارات العربية المتحدة (الدولة).
- iii. بنك أو شركة مرخصة داخل الدولة.
- iv. سوق مالي مرخص داخل الدولة.
- v. أي جهة أخرى مرخص لها بمزاولة أعمال التوثيق.

ثالثاً: يتعين تضمين نموذج التوكيل بيانات التواصل الخاصة بالمساهم وأرقام التواصل الخاصة بممثل عن شركة الوساطة الذي اعتمد التوكيل.

رابعاً: يُعد هذا النموذج / التوكيل / التفويض نموذجاً استرشادي، ويجوز للموكل إصدار التوكيل وفقاً للحدود والصلاحيات التي يراها مناسبة وفقاً للقوانين والإجراءات المرعية الاجراء، شريطة الالتزام بأن يكون توقيع المساهم الوارد في الوكالة هو التوقيع المعتمد من/ لدى إحدى الجهات المشار إليها أعلاه.

للمزيد من المعلومات أو الاستفسارات، يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني: investor.relations@salik.ae

--	--